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پای مجلس به میان آمد؛ آخرین جزئیات درباره واریز کالابرگ الکترونیک
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس گفت: امیدواریم با استمرار تخصیص کالابرگ الکترونیک به جامعه هدف ما شاهد هرچه بهتر شدن شرایط اقتصادی و

معیشتی اقشار ضعیف جامعه باشیم.

به گزارش سایت خبری پرسون، علی رضایی اظهار داشت: تخصیص کالا برگ الکترونیک به اقشار ضعیف جامعه حرکت خوب دولت بود که باید استمرار
داشته باشد.

وی گفت: تخصیص کالا برگ الکترونیک به اقشار ضعیف جامعه حرکت خوبی از طرف دولت بود که با استقبال گسترده مردم همراه شد.

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس اظهار داشت: اکثر قریب به اتفاق جامعه هدف از تخصیص کالابرگ الکترونیک استقبال کردند که این نشان دهنده
اقدام موفق و خوب دولت است.

وی افزود: نکته مهم اینجا است که با توجه به شرایط اقتصادی و معیشتی اقشار ضعیف جامعه باید تخصیص کالابرگ الکترونیک همچنان استمرار پیدا
کند تا شاهد شرایط مطلوبتر و بهتر اقشار ضعیف جامعه باشیم.

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس خاطرنشان کرد: طبیعی است که هر کار اجرایی با ایرادات و اشکالاتی همراه است که در مورد کالابرگ الکترونیک نیز
باید با رفع اشکالات ما شاهد روانتر شدن امور در این حوزه خواهیم بود.

رضایی اظهار داشت: امیدواریم با استمرار تخصیص کالابرگ الکترونیک به جامعه هدف ما شاهد هرچه بهتر شدن شرایط اقتصادی و معیشتی اقشار
ضعیف جامعه باشیم.


